
Połączenie samorządu adwokackiego i
radcowskiego? - debata w "Rzeczpospolitej"

Nie ma zgody przedstawicieli władz największych samorządów prawniczych na
połączenie. 
To główny wniosek z debaty, która odbyła się w redakcji Rzeczpospolita w
ubiegłym tygodniu.
Relację z debaty można przeczytać w papierowym i elektronicznym wydaniu
"Rzeczpospolitej" 25 września.

W debacie wzięli udział: adw. Przemysław Rosati, prezes Naczelna Rada Adwokacka, adw. Anisa
Gnacikowska, członek Naczelnej Rady Adwokackiej
Zbigniew Tur, wiceprezes KRRP, Marcin Sala-Szczypiński, dziekan Okręgowej Izby Radców Prawnych
w Krakowie, poseł PO Arkadiusz Myrcha
wiceminister sprawiedliwości Sebastian Kaleta.

Debatę moderował redaktor Tomasz Pietryga.

 

(przejdź do artykułu)

 

Foto: materiały prasowe "Rzeczpospolitej".
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https://www.rp.pl/zawody-prawnicze/art39158821-adwokaci-i-radcowie-sprzeciwiaja-sie-pomyslowi-pis-o-laczeniu-ich-samorzadow
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